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GMINA BARDO (inf. wł.). Już we wrześniu br. Ochotnicza Straż Pożarna w Przyłęku może
wzbogacić  się  o  quada.  Władze  gminy  pojazd  chcą  zakupić  z  własnych  środków,
uzasadniając wydatek potrzebą niesienia jak najszybciej pomocy osobom poszkodowanym
np.  na  singletrackach.  Tych rowerowych tras  jest  coraz  więcej  i  na  wyżej  położonych
terenach, gdzie nie wszędzie wjedzie się samochodem.

Burmistrz Barda Krzysztof Żegański widzi konieczność uzbrojenia w takie same pojazdy druhów
ochotników z Brzeźnicy i Barda. Wtedy obszar służący rowerzystom czy narciarzom biegowym będzie
lepiej  zabepieczony.  Natomiast  już  w  urzędzie  burmistrza  zaistniał  etat  związany  z  szeroko
rozumianą rekreacją rowerową w gminie. Zajmujący go pracownik na bieżąco przeprowadza wizję
wszystkich szlaków rowerowych, ocenia ich stan techniczny i wyposażenie w oznakowanie...

- Ale nie jest w stanie zapobiec nieszczęściom, które mogą się wydarzyć - zauważa włodarz Barda. -
Mamy np.  bardzo trudne singletracki  i  na nich rowerzyści  muszą szczególnie  uważać.  Dlatego
zachęcam nowicjuszy, aby na początek kierowali swoje kroki z rowerami na tzw. ścieżki lajtowe.
Pozwalają nabyć umiejętności i dopiero po jakimś czasie należy z nich przejść na te bardziej trudne.
Mamy przykłady niezwykle poważnych wypadków, a życzeniem jest to, aby nie zaistniały kolejne.

Jeśli pojawią się programy krajowe lub unijne przynoszące sobą fundusze na zakup quadów dla OSP,
to gmina na pewno po nie sięgnie. Inaczej będzie zmuszona rozłożyć w czasie ich nabycie, opierając
się na lokalnym budżecie.
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